
 

 

 

                                              

 

        

              `s-Hertogenbosch, 1 september 2015  

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

Harry van den Berg wil tijdens de PS-vergadering van aanstaande vrijdag namens de fractie van de 

PVV vragen stellen aan het college aangaande het bericht dat 221 miljoen euro, welke voor "De Ruit" 

bestemd waren, mogelijk verloren gaat voor Noord-Brabant als niet alle gemeenten akkoord gaan 

met verbeteringsplannen.(1) 

 

- Welke plannen (op projectniveau, inclusief daarvoor bestemd bedrag per project (mag ook 

schriftelijk voor de PS-vergadering meegedeeld worden)) wil het college meenemen in de 

besprekingen met de regio en in hoeverre worden Provinciale Staten hierin betrokken? 

- Om welke gemeenten die meespreken en akkoord moeten gaan, gaat het? 

- Zijn er nog "beren op de weg" die een akkoord over de inzet van de 221 miljoen euro in gevaar 

brengen, ofwel, welke gemeente(n) hebben problemen met (de) plannen? 

- Tot waar strekt de genoemde "Regio"  zich uit, is een inzet van deze rijksmiddelen elders in Noord-

Brabant (N65 / Hooipolder / A50 Paalgraven-Bankhoef, etc.) mogelijk? 

- Spreken er nog andere partijen dan gemeenten en provincie mee in het proces? 

- Kunnen provinciale staten "real-time" geïnformeerd worden over de ontwikkelingen in deze casus? 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

Dhr. H.F. van den Berg   

Statenfractie PVV  

 

 

 

(1) http://www.ed.nl/regio/helmond/laatste-kans-om-miljoenen-euro-s-voor-ruit-in-zuidoost-

brabant-te-houden-1.5198625 
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